
MIRJANA KUJUNDŽIĆ TILJAK:   

- Dobro jutro uvaženi zastupnici.  

Gospodine Gradonačelniče, jučer sam kao članica Odbora za kulturu Gradske skupštine 

Grada Zagreba zaprimila dopis koji su 29. ožujka 2022. godine potpisali ravnateljice odnosno 

ravnatelji šest kazališta kojima je osnivač Grad Zagreb. Gradskog kazališta Trešnja, 

Zagrebačkog kazališta lutaka, Zagrebačkog kazališta mladih, Satiričkog kazališta Kerempuh, 

Dramskog kazališta Gavella i Gradskog kazališta Žar ptica. Vjerujem da ste istovjetni dopis 

dobili i vi.  

Ravnatelji kazališta navode da u rezultatima Poziva za predlaganje javnih potreba u 

kulturi Grada Zagreba za 2022. godinu nisu objavljeni podaci o programima koje je prihvatilo 

Vijeće za kazališnu djelatnost kao ni financijska sredstva namijenjena za provedbu Programa 

javnih kazališta kojima je osnivač Grad Zagreb te da na brojne upite koje su uputili Uredu za 

kulturu, međugradsku i međunarodnu suradnju i civilne udruge nisu dobili ni odgovor a niti 

podatak kada bi odgovor mogli očekivati.  

Traženi podaci ravnateljima kazališta su neophodni za nastavak rada, pogotovo ako se 

uzme u obzir da je već gotovo prvo tromjesečje 2022. godine i da je provedba programa već 

počela u za njih nezavidnoj situaciji u kojoj djeluju bez komunikacija sa svojim osnivačem 

Gradom Zagrebom. Čak i bez podataka o tome koje su programe obavezni ostvariti. S toga više 

od 700 zaposlenika nije dobilo obavijest o daljnjem radu svog matičnog kazališta premda Zakon 

o radu obvezuje ravnatelje da ih o tome pravodobno izvijeste.  

Budući da prema navodu ravnatelja kazališta još nisu dobila programska sredstva za 

studeni i prosinac 2021. godine kao ni sredstva za materijalne troškove za prosinac 2021. godine 

moje je prijedlog da kazalištima što je moguće prije uplatite ono što im Grad Zagreb duguje i 

molim vas Gradonačelniče odgovor na postavljene upite ravnatelja javnih kazališta koje 

programe za 2022. godinu  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

je Vijeće za kazališnu djelatnost prihvatilo i kolika financijska sredstva su odobrena za 

njihovu provedbu.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupnice.  

Odgovor će vam dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite Gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Hvala na pitanju zastupnice Kujundžić.  

Neke stvari koje su naveli u vašem pitanju nisu točne. Za početak s novim Zakonom o 

proračunu kao što znate dobile su sve ustanove limit u koji su se morali uklopit i u tom smislu 

tako su definirali i dio koji otpada na programska sredstva. Ta programska… Znači to je 

izglasano u proračunu Grada Zagreba. Znači više programska vijeća ne odlučuju o 

programskim sredstvima kazališta nego su zapravo visina tih programskih sredstava dio, 

sastavni dio proračuna koji se izglasava u Gradskoj skupštini svake godine.  

E sad, unatoč tome budući da su limiti bili smanjeni, a bilo je i nekih nesporazuma, došlo je do 

smanjenja programskih sredstava u prosjeku ali definitivno po nekim kazalištima još i više i to 

je nešto što ćemo ispravit u narednom razdoblju. Kad kažem narednom razdoblju mislim u 

tjednima, gdje će se dalje nastavit komunikacija. Znači nije ni točno da nema nikakve 

komunikacije. Jučer je bio sastanak s ravnateljicom jednog kazališta koja je bila u ime šest 

kazališta među ostalim i na ovu temu a i na neke druge teme.  

Znači isto tako kad ste spomenuli da studeni nije plaćen to isto nije točno, plaća se studeni. 

meni je žao što ne možemo bit na nuli ali vi znate kad smo došli na vlast da šest mjeseci smo 
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imali zaostatke koje smo morali pokrit u lipnju. Znači zaostatke iz prošle godine. Tako da sada 

je taj ipak zaostatak smanjen a mi radimo svaki dan da ga smanjimo još i više.  

Međutim ono što je ključna poruka, razgovarat će se sa svim kazalištima posebice i 

drugim kulturnim ustanovama, a posebice s kazalištima, da se ova programska sredstva koja su 

smanjena na razini limita kompenziraju ali u individualnom razgovoru sa svakim kazalištem a 

ne automatski.  


